
Nu există nicio boală, niciun semn rău, iar mie îmi
place un semn bun. Ce este un semn bun? El (Pacea
și binecuvântarea lui Allah fie asupra sa) a spus un

semn bun este un cuvânt bun

Anas bin Malik (Allah să fie mulțumit de el) a relatat că Profetul (Pacea și binecuvântarea
lui Allah fie asupra sa) a spus: Nu există nicio boală, niciun semn rău, iar mie îmi place
un semn bun. Ce este un semn bun? El (Pacea și binecuvântarea lui Allah fie asupra sa)

a spus un semn bun este un cuvânt bun.
[Sahih (hadis autentic)] [Narat de Bukhari și Muslim]

Profetul  (Pacea și  binecuvântarea  lui  Allah  fie  asupra  sa)  ne-a  spus  că  oamenii  în  perioada
pre-islamică credeau că o boală este transmisă fără voia lui Allah Preaînaltul, iar acest lucru
este  fals.  Și  că  semnul  rău,  adică  pesimismul  cu  privire  la  orice,  fie  că  este  vorba  de  un
sunet, sau ceva vizual precum păsări, animale, oameni cu dizabilități, numere, zile sau orice
altceva  este  fals.  El  (Pacea  și  binecuvântarea  lui  Allah  fie  asupra  sa)  a  menționat  păsările
pentru că pasărea era foarte populară în perioada pre-islamică, obiceiul fiind de a elibera o
pasăre atunci când un om pornea într-o călătorie sau începea o afacere de comerț sau orice
altceva. Dacă pasărea zbura în partea dreaptă el era optimist și încrezător că totul avea să
se  desfășoare  după  placul  său,  dacă  pasărea  zbura  în  partea  stângă,  atunci  devenea
pesimist și nu își mai dorea să facă ce voia să facă înainte. Apoi el (Pacea și binecuvântarea
lui Allah fie asupra sa) ne-a spus că îi plac semnele bune, ca de exemplu bucuria și plăcerea
pe care o simte o persoană atunci când aude un cuvânt bun și acest lucru îl face să se
gândească cu bucurie la Domnul său.
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